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Zápis č.  10/2017 (46)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 15. května 2017 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  

Ing. Huba, Ing. Mizerová, Ing. Hnátková, Bc. Ondroušek (10 členů) 

Omluvena: D. Vítková 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Šenkárová (rozená 

Veverková), Bc. Vodinská, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické Univerzity 

Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

6. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů, senát je usnášeníschopný. 

Sdělil, že D. Vítková se z dnešního zasedání omluvila. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 9/2017 (45). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/10/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 9/2017 (45) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
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Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ AS FT č. 01/10/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 9/2017 (45) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT č. 9/2017, ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. Sdělil, že je zapotřebí projednat změny v Jednacím 

řádu AS FT.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/10/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické Univerzity 

Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

6. Projednání změny „Jednací řád AS FT“ – oprava chyby v čl. 16. (předseda AS FT 

Staněk)  

7. Různé.  

 
HLASOVÁNÍ 
PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 02/10/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické Univerzity 

Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

6. Projednání změny „Jednací řád AS FT“ – oprava chyby v čl. 16. (předseda AS FT 

Staněk)  

7. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu „Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk připomněl, že se jedná o vnitřní předpis, který bude po 

projednání v AS FT postoupen ke schválení v AS UTB. Materiál byl dne 3. 5. 2017 

projednán v prvním čtení na jednání AS FT a následně byl projednán na zasedání LK AS 

FT. Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o představení materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že připomínky z LK AS FT byly zapracovány a materiál byl 

zaslán k projednání na zasedání AS FT ve formátu sledování změn a ve finální verzi. 

Zároveň informoval, že materiál byl projednán na zasedání Vědecké rady FT (VR FT) dne 

10. 5. 2017, a z tohoto zasedání vzešly návrhy na úpravu materiálu v rámci průběhu 

profesorského a habilitačního řízení. Členové VR FT mají připomínkovat předložený 

materiál, který bude poté upraven a následně zaslán k projednání na řádné zasedání AS 

FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o stanovisko  

k předloženému materiálu.  

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze o daném 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk doporučil, aby materiál byl doplněn o připomínky z VR FT a 

znovu zaslán na řádné zasedání AS FT. 
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ad 5) Projednání návrhu „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně“. (proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dokument byl v řádné předkládací lhůtě předložen 

k projednání na řádné zasedání AS FT a byl projednán na zasedání LK AS FT. Požádal 

prod. Humpolíčka, aby se vyjádřil k předloženému materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že materiál byl projednán na zasedání VR FT, a že její členové 

neměli k dokumentu připomínek. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o stanovisko k předloženému materiálu. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Závěr LK AS FT je takový, že po zapracování připomínek lze o daném 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/10/2017 

Akademický senát schválil návrh „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 
technologické UTB ve Zlíně“. 

HLASOVÁNÍ 
PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/10/2017 

Akademický senát schválil „Jednací řád oborové rady v doktorském studiu Fakulty 
technologické UTB ve Zlíně“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o zveřejnění dokumentu a zaslání 

předsedům a členům OR DSP.  
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ad 6) Projednání změny „Jednací řád AS FT“ – oprava chyby v čl. 16. (předseda 

AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o chybě v čl. 16 odst. 3, kde je odkaz na předchozí 

čl. 15 odst. 5 a 6. Dle schváleného Jednacího řádu čl. 15 končí odstavcem 5. Oprava 

v dokumentu bude spočívat v odkazu na čl. 15 odst. 4 a 5.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že tato změna byla projednána s předsedkyní AS UTB 

Ing. Macháčkovou a předsedou LK AS UTB Dr. Podzimkem.  

Předseda AS FT Dr. Staněk přečetl stanovisko předsedy LK AS UTB, které bylo zasláno 

předsedovi a členům senátu s odkazem, že materiál bude projednán na AS UTB a to 

formou nového usnesení aniž by materiál musel jít znovu k projednání na LK AS UTB. 

Opravený dokument bude po projednání zaslán předsedkyni AS UTB Ing. Macháčkové.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/10/2017 

Akademický senát FT schválil opravu chyby v čl. 16 Jednacího řádu AS FT a to tak, že 
odkaz na čl. 15 odst. 5 a 6 se nahrazuje zněním čl. 15 odst. 4 a 5. 

HLASOVÁNÍ 
PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/10/2017 

Akademický senát FT schválil opravu chyby v čl. 16 Jednacího řádu AS FT a to tak, že odkaz 
na čl. 15 odst. 5 a 6 se nahrazuje zněním čl. 15 odst. 4 a 5. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a sdělil, že opravený materiál bude 

zaslán předsedkyni AS UTB Ing. Macháčkové k projednání na řádném zasedání AS UTB. 

ad 7) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil členům senátu návrh termínu dalšího řádného 

zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 29. 5. 2017 od 13:00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Sdělil, že dosud nebyl předložen žádný dokument ze strany Vedení 

FT. Předal děkanovi slovo, aby se vyjádřil k dané věci. 

Děkan sdělil, že se připravuje směrnice děkana k přijímacímu řízení, která je podle 

závěrů Kolegia rektora vyžadována k 30. 6. Směrnice je připravena již z minulého roku, 

pouze budou doplněna nová data. Děkan sdělil, že tajemnice společně s prod. Čermákem 
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zpracovávají materiály k „Pravidlům a rozdělení finančních prostředků na FT pro rok 

2017“, tak aby byl projednán na zasedání Vedení FT, a poté bude představen členům KD. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal děkana, aby poté byly materiály zaslány  

 k projednání na řádném zasedání AS FT.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/10/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 29. 5. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.   

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 05/10/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční 

v pondělí dne 29. 5. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.   

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o vysvětlení situace, která nastala během 

minulého týdne. Požádal děkana, aby vysvětlil členům senátu, co se událo a jaký je 

finální stav problematiky týkající se projektu OP VVV. 

Děkan vysvětlil členům senátu, co se během minulého týdne událo, v rámci projektu 

OP VVV. Po vyrozumění z MŠMT musela FT přistoupit ke krácení přístrojového vybavení 

v rámci ERDF ve výši asi 1/3 prostředků. V pátek dne 5. 5. 2017 proběhlo jednání 

s kvestorem, který sdělil výsledky čtvrtečního jednání k projektu na MŠMT týkající se 

způsobu krácení. Závěr z MŠMT byl, že FT musí dle svého uvážení krátit přístrojové 

vybavení. Vzhledem k tomu, že část Vedení fakulty byla na školení k „Hodnocení kvality 

VŠ“, tak jednání se členy Vedení FT k této problematice proběhlo v pátek dne 5. 5. od 

15:00 h a od 16:00 h probíhalo jednání s pracovníky zainteresovanými do OP VVV za 

jednotlivé studijní programy. V rámci výše uvedených jednání byl dohodnut způsob a 

výše krácení, a na doporučení bylo rozhodnuto, že finální jednání bude probíhat v užším 

kruhu a to pouze v rámci členů Vedení FT. V pozdější hodině tohoto jednání hodině 

přišla zpráva, že lze krátit i způsobem, že se sníží kvalitativní požadavky na přístroje a 

tím i cena. Na základě této informace byla vypracována finální verze seznamu přístrojů. 

Takto upravený seznam byl zaslán na rektorát a také ředitelům ústavů jako konečné 

rozhodnutí FT. Ve středu 10. 5. 2017 ráno proběhl telefonní rozhovor děkana se 

zástupcem vedení univerzity, ve kterém diskutovali opravenou tabulku přístrojového 
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vybavení. Ze strany vedení univerzity vyvstala obava, že oprava tabulky nemusí být 

v pořádku a to z důvodu rekonstrukce budovy U2 pro studijní programy Technologie 

potravin, kde pro tyto programy (v bakalářském a magisterském stupni) je vzhledem 

k velikosti investice do budovy malé množství přístrojového vybavení. Ve středu bylo 

svoláno na 10:00 h jednání u kvestora, které proběhlo za přítomnosti děkana, prod. 

Čermáka, prof. Hausnerové, doc. Maňase a Dr. Staňka. Na jednání byla projednána i ta 

záležitost, kde se umístí přístroje UVI, které budou v rámci projektu OP VVV zakoupeny. 

Projednávala se rekonstrukce 1. NP budovy U1 a termín zhotovení rekonstrukce. Závěr 

byl, že celá akce musí být diskutována s FAI ve smyslu, že i oni si pořizují přístrojové 

vybavení, které bude z části umístěno do prostor v budově U5, které v současnosti 

využívá UVI. Kvestor požadoval konečné stanovisko FT k přístrojovému vybavení a 

děkan slíbil, že do 30 minut po skončení tohoto jednání zašle finální verzi. Děkan se 

rozhodl výše uvedené doporučení respektovat a posílit oblast potravinářství při 

zachování stejného rozsahu přístrojového vybavení oblasti strojírenství, technologie a 

materiály. Přepracovanou tabulku kvestorovi zaslal.  

Následně proběhlo zasedání VR FT, před kterým oznámil zainteresovaným, že provedl 

v projektu změny a že výsledek těchto změn bude oznámen e-mailem ve čtvrtek kolem 

8 hodiny.  

Ve čtvrtek představitelé projektu OP VVV dostali upravenou verzi přístrojového 

vybavení, s tím schůzka k vysvětlení bude v pondělí od 8 hodin. Následně byl děkan 

svými kolegy z Vedení přesvědčen, že další jednání k přístrojovému vybavení je aktuálně 

velmi důležité a proto proběhlo ve čtvrtek odpoledne zasedání Vedení, na kterém bylo 

dohodnuto, že se FT ve věci seznamu přístrojů vrací k verzi z 5. 5. a že na pátek 12. 5. 

bude na 8 hodin svoláno další jednání zainteresovaných stran. V rámci jednání požádal 

přítomné o vstřícný krok úpravy přístrojového vybavení ve prospěch oblasti 

potravinářství. Přítomní se k situaci postavili konstruktivně a vznikla koncensuální 

verze respektující obavy vedení univerzity. Konečná verze byla hned v pátek 12. 5. 

kolem poledne zaslána kvestorovi.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že děkan jako osoba oprávněná má právo dělat 

rozhodnutí tohoto typu, přesto je pro hodně pracovníků toto rozhodnutí nečekané a 

nešťastné a diskutuje se důvěra vůči děkanovi a celému Vedení. Pracovníci OP VVV se o 

těchto změnách nedozvěděli včas, ale až na druhý den a to jen písemně. Sdělil, že jednání 

k projektu se mohlo uskutečnit hned po zasedání VR FT. Bylo důležité ihned jednat a 

informovat zainteresované pracovníky v OP VVV o změnách, které byly provedeny. 

Děkan se vyjádřil k danému tématu, že pracovníci, kteří jsou zainteresováni do projektu, 

o změnách věděli ve čtvrtek v 8:00 h, na ústavy tyto změny tedy šly.  
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Děkan si později uvědomil ukvapenost svého rozhodnutí. Všem pracovníků OP VVV se 

omluvil a omluvil se i členům senátu za rozporuplné rozhodnutí, které udělal. Sdělil, že 

bude muset více komunikovat s Vedením a řediteli jednotlivých ústavů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a dotázal se – Jak si děkan představuje opětovné 

získání důvěry jak od ředitelů ústavů, tak od členů akademické obce a popř. jaká bude 

záruka, že k podobnému jednání v budoucnu nedojde. 

Děkan sdělil, že záruky bohužel nemohou být nikdy 100%; tento vývoj situace byl 

poučný a přislíbil, že se bude s řediteli ústavů, Vedením FT a členy senátu více setkávat a 

diskutovat záležitosti, které budou probíhat na FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že jedním z důvodu proč tato setkání s děkanem 

nejsou, je časová vytíženost děkana a zároveň dalším důvodem je, že doc. Buňka je 

zároveň ředitelem ústavu, děkanem, členem vědeckých rad a má řadu dalších aktivit. 

Dotázal se, zda nechce nepřehodnotit zastávané funkce. 

Děkan sdělil, že v minulých letech provedl zásadní kroky a představil aktivity, které 

přehodnotil a předal ostatním pracovníkům fakulty i mimo univerzitu. Vysvětlil, proč 

tráví více času na U3 a to z důvodu, že studijní záležitosti se studenty projednává na U3 

nikoliv na U1. Přislíbil, že bude více času trávit na U1 a bude se více věnovat aktivitám 

v rámci svého působení děkana FT. Zároveň sdělil, proč byly odkládány schůzky 

k dislokaci, v současné době jsou v rámci rekonstrukce budovy U1 zpracovávány 

statické posudky, které mají více objasnit situaci, zda bude možná rekonstrukce  1. NP 

budovy U1. Na dnešním zasedání KD byli požádáni ředitelé ústavů, aby vypracovali 

přehled umístění ústavů v budově U1 a přislíbil, že s jednotlivými řediteli ústavů se 

k dislokaci bude častěji setkávat.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že UVI chybí prostory v rámci dislokace. Před třemi 

lety bylo přislíbeno, že do roka budou mít srovnatelné podmínky, které měl ústav na FAI. 

Nyní je to o to více komplikované v tom, že UVI bude muset výhledově uvolnit stávající 

prostory v budově U5 na FAI a to z důvodu, že FAI dostane přibližně 270 mil. Kč na 

investice do přístrojového vybavení, které budou muset někde v rámci budovy U5 

umístit.  

Děkan sdělil, že pokud bude vše řádně schváleno, tak rekonstrukce budovy U1, 1. NP, 

bude podle slov pracovníků OIM dokončena v polovině roku 2019. Čeká se na výsledek 

statického posudku, dle ústního vyjádření povolaného statika by se mohlo 1. NP 

rekonstruovat. Sdělil, že se vedení univerzity v této chvíli staví k rekonstrukci tak, že 

bude hrazena téměř výhradně z finančních prostředků FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k danému problému. 
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 Dr. Beníček se dotázal na projekt OP VVV, zda může děkan celému AS FT daný 
projekt představit, a také představit veškeré přístrojové vybavení, které má být 
v rámci projektu zakoupeno.  

- Děkan sdělil, že určitě je možné zaslat finální verzi přístrojového vybavení, a 

že připraví prezentaci k problematice OP VVV na další zasedání senátu, tzn., 

že vedle přístrojového vybavení představí i nové studijní obory řešené 

v rámci projektu.  

- Předseda AS FT Dr. Staněk požádal i o předložení přístrojového vybavení a 

úprav v rámci budovy U2 společně s finančními prostředky. 

- Děkan slíbil, že na jednání 29. 5. budou tyto materiály připraveny. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí, aby se AS FT vyjádřil ke vzniklé situaci. 

Rovněž uvedl, že nahlédl do zápisu z jednání k projektu OP VVV i zápisu z KD, a ani 

v jednom ze zápisů není tento problém nějak podrobně uveden. 

 Prod. Humpolíček sdělil, že o celé situaci, která nastala, nebyl informován  

od děkana, ale od pracovníků fakulty. Přidává se k tomu názoru, aby se do 

budoucna vyjasnily procesy a určily priority v rámci fakulty. Uvedl, že se bude  

ve středu v rámci Vedení fakulty dále jednat, jaký bude další postup. 

 Děkan potvrdil, že se o této skutečnosti bude na zasedání Vedení FT jednat. 

Informoval o tom, že ze zápisů (KD i OP VVV) tento problém nikdo nevypustil.  

Do zápisu přislíbil, že napíše vyjádření, tak aby ho členové KD a OP VVV obdrželi. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že je opravdu zapotřebí se k dané problematice 

vyjádřit. 

 Dr. Rouchal sdělil, že se fakultou šíří různé informace k danému problému a sám, 

že byl atakován pracovníky fakulty, ke kterým se informace dostaly. Pracovníci 

cítí, že by měli být o této situaci informováni, a to oficiálně. Doporučil, aby se AS 

FT k tomuto tématu vyjádřil; dal tedy vyjádření, jak se situace stala a jak bude 

dále řešena. 

- Děkan sdělil, že se k tomuto vyjádří a to v zápise z KD i OP VVV. Přiznal, že 

komunikace měla být mezi Vedením FT a řediteli ústavů lepší a bude se 

snažit tuto debatu detailněji s řediteli ústavů probrat. 

Předseda AS FT poděkoval za vyjádření a sdělil, že je zapotřebí, aby se senát k tomuto 

vyjádřil a zaujal stanovisko. Doporučil, aby se děkan k dané situaci vyjádřil písemnou 

formou a zároveň sdělil, jaké závazky a závěry z toho plynou.  
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 06/10/2017 

Akademický senát FT požádal děkana fakulty o oficiální/písemné stanovisko 

k problematice projektu OP VVV a k situaci vzniklé mezi 10. 5. – 12. 5. 2017. 

HLASOVÁNÍ 
PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat  

USNESENÍ AS FT č. 06/10/2017 

Akademický senát FT požádal děkana fakulty o oficiální/písemné stanovisko 

k problematice projektu OP VVV a k situaci vzniklé mezi 10. 5. – 12. 5. 2017. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal děkana o zaslání vyjádření co nejdříve. 

Pracovníci fakulty očekávají vyjádření děkana. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o další připomínky. 

 Dr. Egner se dotázala na dislokaci UTP, který by měl být přestěhován do budovy 

U2. 

- Děkan sdělil, že UTP by měl být přestěhován z budovy U3 do budovy U2 a 

uvolní tak i prostory laboratoří 519, 519a, 519b, 520 a 520a  

v 5. poschodí a laboratoře 430 a 433 a kanceláře 432 a 434  

ve 4. poschodí budovy U1.. Zároveň sdělil, že v rámci stavby nejsou zahrnuty 

v budově U2 kanceláře, které budou dále projednány s kvestorem. 

Neočekává, že budou UTP přiděleny na budově U2 prostory (kanceláře) pro 

celou UTP. 

 Dr. Egner se dotázala na volné prostory v rámci budovy U1. UTTTK má v rámci 

projektu OP VVV zakoupit přístroje, které budou umístěny v budově U11. 

- Děkan sdělil, že dnes požádal ředitele ústavů, aby nárokovali místnosti, které 

by chtěli v budově U1 pro ústav. 

Odchod Ing. Hnátkové v 14:42 h. 

 Dr. Egner navrhla, aby bylo svoláno v nejbližší době setkání s akademickou obcí. 

- Děkan doporučil, aby se setkání uskutečnilo ke konci června po ukončení SZZ 

na ústavech. 
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 Tajemnice Vodinská sdělila, že před nedávnem upozornila na zasídlení kanceláří 

v budově U2 pro UTP. Na tento problém upozorňovala na zasedání KD a v rámci 

jednání OP VVV. Bylo sděleno, že kvestorem byly přislíbeny prostory v budově U2 

včetně kanceláří. 

- Děkan sdělil, že o kancelářích pro UTP v budově U2 bylo jednáno s rektorem 

a kvestorem. Co se týká kanceláří a laboratoří pro UVI a UIP bylo sděleno, že 

budou stěhováni do 1. NP budovy U1 po rekonstrukci. 

Odchod prod. Čermáka v 14:47 h. 

 Dr. Egner se dotázala na uvolněné prostory po FHS v budově U2. Na dnešním 

setkání zaměstnanců UTB se členy Vedením UTB, rektor sdělil, že nová budova 

pro FHS bude v řádném termínu dostavěna.  

- Děkan sdělil, že uvolněné prostory po FHS využije FaME. UTP se má stěhovat 

do prostor v budově U2, které jsou rektorátu. 

 Dr. Egner se dotázala: „Co se stane, když statický posudek dobře nedopadne? Je 

nějaká krizová situace?“ 

- Děkan sdělil, že budova U1 není v ohrožení v rámci stávajícího stavu. Pouze je 

problém s 1. NP, tedy prostory pro UVI a UIP. Pokud statické posudky 

nedopadnou dobře, bude se muset dále řešit dislokace v rámci UTB. 

Odchod prod. Humpolíčka v 14:50 h. 

 Dr. Egner se dotázala, co se stane, když posudek dopadne dobře, ale kvestor 

zamítne rekonstrukci budovy U1, co bude dál? 

- Děkan sdělil, že tento problém zatím řešen nebyl. Rektor je ale nakloněn 

k tomu, aby se vše zdárně podařilo. 

 Dr. Jančová se dotázala na studenty DSP a povinnost vycestovat do zahraničí 

v rámci stáží/mobility. Kdo jim dofinancuje cestovní náklady? 

- Děkan sdělil, že student dostane dofinancování na základě žádosti 

z prostředků fakulty a to z Mezinárodního oddělení (MO). Je zapotřebí, aby 

student předložil finanční rozvahu své zahraniční cesty. 

- Tajemnice Vodinská sdělila, že na MO mají tabulku náročnosti výjezdů do 
jednotlivých států. Mgr. Miličková vyhodnotí, kolik student dostane 
vyplaceno. Doporučila, aby si student DSP zašel za Mgr. Miličkovou, která mu 
pomůže s výjezdem do zahraničí.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé a 

ukončil zasedání senátu. 

 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 29. 5. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT. 

 

 

 
Ve Zlíně dne: 15. 5. 2017 
Konec zasedání: 15:05 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
        Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


